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Regio FoodValley     
REGIOCOMMISSIE 
 
 
 
Aan:   de gemeenteraden van Regio FoodValley 
Datum:   18 mei 2016 
 
Onderwerp:  Reactie op raadsvoorstel inwonerbijdrage 
 
 
Geachte gemeenteraden van de FoodValley regiogemeenten,  
 
Inleiding 
Afgelopen maanden heeft uw gemeenteraad, via uw eigen college, drie financiële stukken van het 
Regiobestuur ontvangen:  
* de brief ‘Voorbereiding begroting 2017 RFV’ van 4 februari 2016 
* voorstel verhoging inwonerbijdrage aan GR Regio FoodValley  
* ontwerp begroting Regio FoodValley 2017 
Inmiddels is door alle colleges een raadsvoorstel gemaakt om de inwonerbijdrage van € 1,81 naar      
€ 2,95 te verhogen. Een verhoging van € 1,14 om haar ambities uit te kunnen blijven voeren en 
weggevallen inkomsten te compenseren. Het voorstel wordt momenteel in uw raden besproken.  
 
Regiocommissie 
Wij hebben op 18 mei een extra bijeenkomst gehouden, om u op dit punt van advies te kunnen dienen 
conform de afspraken die we eerder dit jaar gemaakt hebben, naar aanleiding van de vaststelling van 
de (nieuwe) GR Regio FoodValley.  
  
Context raadsvoorstel 
Alle raden hebben in hun eigen gemeente met bezuinigingen van doen. Dat vraagt van ons een 
kritische houding ten aanzien van een vraag om verhoging. We zijn ons er overigens van bewust dat 
het de begroting van de organisatie/het regiokantoor betreft en dus niet de (uitvoering van) 
programma’s. 
 
Aandachtpunten 
In onze vergadering hebben we een ronde gemaakt, waarin geluiden uit de gemeenteraad zijn 
genoemd. De Regiocommissie deelt graag de rode lijn met u:  
 
1 De verhoging is deels het gevolg van wegvallende financiering  vanuit het Regiocontract en 

deels het gevolg vanwege vergrote ambities: 
1.1 De weggevallen financiering bedraagt € 150.000. Compensatie van verminderde inkomsten 

vraagt een verhoging van 44 eurocent (150.000/344.000). 
1.2 Het raadsvoorstel is zeer helder over een van de (nieuwe) ambities: samenwerken in de 

Triple Helix. Dit juichen alle raden van harte toe. Daarentegen leven bij meerdere  raden  
vragen omtrent de ambities met betrekking tot ‘Brussel’ en ‘branding’:   

 ‘Brussel’ is ondermeer bedoeld voor het verkrijgen van financiering uit de EU. Gevraagd 

wordt of er voldoende samenhang is met de netwerken van bestaande organisaties die 
in Brussel reeds voet aan de grond hebben zoals Wageningen UR?   

 ‘Branding’ gebeurt door bereikte resultaten en successen op aansprekende wijze te 
laten zien en door in ‘branding’-producten te investeren. Er is een aantal raden die de 
indruk heeft dat hierin geen juiste balans is.  
Men constateert dat binnen de raden, en dat geldt nog sterker voor de burgers, weinig 

kennis is over wat de FoodValley voor de eigen gemeenschap oplevert. Advies aan de 
eigen regiobestuurder is dan ook voor de eigen gemeente(raad) beter zichtbaar te 
maken wat FoodValley aan concrete resultaten oplevert.  
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2 In een groot aantal raden leven vragen over de samenwerking met Food Valley NL. Men heeft 
de indruk dat hier kansen blijven liggen. Het lijkt erop dat in ontwikkelingen niet de inhoud 
leidend is en dat er eerder sprake is van concurrentie dan van samenwerken en profijt hebben 

van elkaar. Eerder dit jaar heeft de Regiocommissie een presentatie genoten van de directeur 
van de stichting, waarin een duidelijke schets van nut en noodzaak én de wil om samen te 
werken. Ook zijn er bilaterale contacten tussen raadsleden en Food Valley NL die deze indruk 
bestendigen.  
Overigens is een Triple Helix samenwerking zonder Food Valley NL in de ogen van veel 
raadsleden in de Regiocommissie moeilijk denkbaar.  
 

3 In een aantal raden leven vragen over de samenwerking met het bedrijfsleven en, in het 
verlengde daarvan, de financiële bijdrage van het bedrijfsleven aan (de begroting van) Regio 
FoodValley. Er zijn inmiddels elders in den lande goede voorbeelden dat het bedrijfsleven 
financieel bijdraagt als er sprake is van een ondernemers-/bedrijfsbelang. Waarom slaagt Regio 
FoodValley er niet in deze middelen aan te boren?  
 

4 Verschillende raden noemen twee aandachtpunten met betrekking tot kwaliteit van de 

begroting en het proces: 

4.1 De begroting wordt ervaren als te weinig specifiek, te globaal, wat het onderbouwen van 
een zienswijze lastig maakt. Zo is bijv. de FoodValley Open Days/Regiotoer niet begroot; 
een activiteit van de organisatie zelf waarover de raden herhaaldelijk waarderend hebben 
gesproken en hopen en verwachten dat deze in 2017 georganiseerd wordt.  

4.2 Om planning technische reden was tijdige bespreking in de Regiocommissie niet mogelijk: 

in Renswoude is het voorstel op 17 mei al in de raad geweest en in Ede komt het voorstel 
op 19 mei in de raad. De Regiocommissieleden zullen bij de raadsbehandeling van het 
voorstel dan ook benadrukken dat het tijdig aanleveren van de stukken (conform 
vastgelegd in de GR) een voorwaarde is om onze rol goed te kunnen vervullen. 
 

Tot slot  
Wij stellen u voor dat wij de hierboven genoemde punten in de toekomst monitoren. Ook nodigen wij u 
bij deze van harte uit andere aandachtspunten - waarvan u vindt dat de Regiocommissie deze zou 
kunnen/moeten monitoren - aan ons kenbaar te maken. In onze volgende vergadering bespreken we 
hoe hieraan uitvoering te geven.  
 
Tot slot wensen wij u veel wijsheid toe bij de te nemen beslissingen.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nico Drost 
voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
      

      

 

      

    

  


